
Zápis 4/11  
 

Ze schůze výboru ČFS  

konané dne 20.10. 2011 v Hradci Králové 

 

Přítomni:    Jahodář, Doležal, Holub, Hojný, Grodza, Kotlář, Solich, Rabišková, Spilková, 

Malý. 

Omluveni: Rotterová, Vlček 

 

1.  Úvodní slovo místopředsedy ČFS M.Doležala. 

 

2.  Organizační záležitosti za poslední období 

- Byla vyřešena korespondence ČFS za poslední období. 

- Byly zkontrolovány jednotlivé body z minulé schůze výboru ČFS. 

 

3. Informace pro sekce ČFS  

- výbor ČFS rozhodl, že vzhledem k dlouhodobé nečinnosti  Sekce sociální farmacie a po 

marných pokusech o aktivizaci budou členové sekce připojeni k Sekci lékárenství.  

- M.Doležal byl pověřen oslovením ostatních členů Sekce syntetických léčiv a 

zorganizováním voleb v této sekci – úkol trvá 

 

4. Zahraniční aktivity 

- Centennial FIP Congress 3-8.10.2012 v Amsterodamu -  zúčastní se několik zástupců 

výboru CFS.  

Dále budou vypsány 2 granty CFS pro aktivní účast pro Člena ČFS – příspěvek 1500,-

EUR  na osobu (registrace, doprava, ubytovaní, popř. stravné). Preference věk do 40 

let, aktivity v oblasti ČFS a farmacie. Vyžaduje se motivační dopis (1-2 str.), do 

15.1.2012. Zorganizuje Grodza, žádosti posílat na adresu vědeckého sekretáře. 

- FIP 2011 v Indii se za CFS nikdo nezůčastnil. 

- Výbor souhlasí s podepsáním grantové smlouvy s firmou Novartis (částka 425 tis. Kč)  – 

podpora účasti na kongresu EAHP v roce 2012  v Miláně. 

 

5. Oslavy 140.let ČFS  

– ve čtvrtek 20.10.2011 úspěšně proběhly Oslavy 140.let ČFS v  Hradci Králové – Nové 

Adalbertinum - za účasti cca 60 osob, včetně děkanů obou farmaceutických fakult a 

Ministra Zdravotnictví MUDr.L.Hegera. 

 

 

OSTATNÍ 

 

6.  Požadavek pracovní skupiny onkologické farmacie ohledně vydávání osvědčení pro 

Správnou distribuční praxi cytotoxických látek. Rotterová konzultovala účinnost a 

praktický význam takového osvědčení na SUKL s Dr. Hanzlíčkovou.  Onkologičtí 

farmaceuti mohou iniciovat změnu v zákoně o léčivech a SÚKL jim bude nápomocný. Za 

stávajících právních předpisů osvědčení ČFS k ničemu neopravňuje. 

 

7.  Výbor ČFS připraví vypracování Informačního listu – o novém výboru a činnosti ČFS - a 

rozešle na organizace, kde ČFS má určitý dopad (MZ, kraje, pojišťovny, apod.). Zajistí 

Kotlář – úkol trvá. 

 

8.  Výbor CFS navrhuje vytvoření obecného grafického návrhu Ocenění, který by byl použit i 

v dalších letech. Zajistí Kotlář – úkol trvá. 



 

9. Revize webovských stránek CFS v anglické verzi – zajistí Doležal, Grodza, úkol trvá. 

 

10. Výbor CFS považuje současný způsob přípravy farmaceutických asistentů za zcela 

odpovídající potřebám praxe Výbor CFS nesouhlasí s přechodem tohoto studia na VŠ 

studium bakalářského stupně. S tímto stanoviskem ČFS byly seznámeny jiné subjekty 

(MZ, ČLnK, apod.). Je třeba celou situaci nadále monitorovat. 

 

11. Pracovní skupina pro Individuální přípravu léčivých přípravků (IPLP) v nemocničních 

lékárnách úspěšně pracuje. Členy jsou Mgr.Sylva Klovrzová (FN Motol), 

PharmDr.Michal Janů (VFN Praha) a PharmDr. Helena Kubínová (Nem.Jihlava). 

Koordinací skupiny za výbor je pověřen dr. Holub.  

 

12. Výbor CFS pověřil Kotláře připravit dopis k oslovení sekcí ČFS s ekonomickými 

požadavky, které je třeba dodržovat při pořádání akcí sekcí pod hlavičkou CFS – úkol 

trvá. 

 

13. Časopis Česká a slovenská farmacie:  

V roce 2010 byla celková ztráta časopisu ve výši 235.000 Kč. Časopis se již podařilo 

protlačit do další světové databáze. 

SFS podepsala v roce 2011 dohodu, že přispěje na ztráty časopisu – faktura z CLS byla na 

Slovenskou společnost již zaslána. 

 

14. Doležal informoval o slavnostním setkání u příležitosti 20. výročí vzniku FaF v Brně (září  

2011). ČFS byla oceněna při této příležitosti Camelovou medailí. 

 

15. Od června 2011 se do ČFS přihlásilo 8 nových členů. 

 

16. Příští schůze výboru ČFS se uskuteční v Praze v Lékařském domě ve středu dne 7.12. 

2011 v 10.00 hod. 

 

 

Zapsal: P.Solich 

 


